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Tisztelt Elnök Úr!

„Mit tud tenni a szaktárca a hazai sertéstartók védelme érdekében? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon országgyűlési egyéni választókerületem területén él ő
sertéstartók a következ ő ügyben fordultak hozzám .

Az elmúlt hetekben nagy mennyiségű cseh import sertéshús érkezett
Magyarország területére, melyet 320 Ft/kg áron értékesítenek . Ez az ár
lényegesen alulmúlja a hazai hízósertések élősúlybéli kilónkénti árát, rontva
ezáltal a hazai sertéstartók amúgy is rossz értékesítési lehet őségeit. Napjainkban
a magyar sertéshús felvásárlási ára sok esetben még a sertéstartók
takarmányköltségét sem fedezi .

Kérdezem tehát Miniszter Urat: mit tud tenni a szaktárca a hazai sertéstartó k
védelme érdekében ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . január 24 .
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